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Zápisnica 

z 9.riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Stebník,                     

konaného dňa 30.12.2023 

 

 

Prítomní: Slavomír Mlynár - starosta obce 

 

Prítomní poslanci: Michal Babčák, Ing. Martin Goč-Matis, Milena 

Hrubiznová, Štefan Kučečka, Mgr. Kristína Sendeková 

Ďalší prítomní: Mgr. Mária Mihalíková - hlavná kontrolórka obce 

Mgr. Martina Bukovská – zapisovateľka 

 

K bodu 1 a 2: 

Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášaniaschopnosti, určenie zapisovateľky, overovateľov 

zápisnice a návrhovej a mandátovej komisie 

Starosta obce, Slavomír Mlynár, na úvod privítal prítomných v zasadacej miestnosti 

a otvoril 8. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva. Na začiatok starosta obce potvrdil, že 

zasadnutie obecného zastupiteľstva je na základe počtu prítomných poslancov 

uznášaniaschopné. Počet prítomných poslancov je 5 z celkového počtu 5.  

 

Starosta obce určil overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu, tiež zapisovateľku 

a vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

Overovatelia zápisnice: Michal Babčák, Mgr. Kristína Sendeková  

Návrhová a mandátová komisia:  Ing. Martin Goč-Matis, Milena Hrubiznová 

Zapisovateľka:  Mgr. Martina Bukovská 

 

 

Hlasovanie: 

Za:  5 (Babčák, Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 3: 

 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce prečítal poslancom návrh programu 9. zasadnutia OZ, ktorý bol vopred 

zverejnený na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce. Nebol pridaný žiadny bod 

programu. 
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PROGRAM: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, návrhovej a mandátovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola uznesenia z posledného OZ 

5. VZN 01/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady                 

a drobné stavebné odpady na rok 2024 a na ďalšie zdaňovacie obdobia na území 

obce Stebník 

6. Výmena verejného osvetlenia 

7. Informácia starostu obce 

8. Rôzne 

9. Návrh na uznesenie 

10. Záver 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 (Babčák, Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková)  

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva predložený návrh programu schválili bez pripomienok. 

 

K bodu 4: 

 

Kontrola uznesenia z posledného OZ 

 

Posledné zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo dňa 13.12.2023 a prijali sa na ňom 

uznesenia č. 55/2023 až č. 67/2023. 

 

• Uznesenie 55/2023 

     - Program 8. zasadnutia obecného zastupiteľstva. - schválené – splnené 

 

• Uznesenie 56/2023 

     - Príkaz na inventarizáciu za rok 2023 a Ústrednú inventarizačnú komisiu a čiastkové 

inventarizačné komisie,  ktorých  členovia  vykonajú  inventarizáciu  majetku  obce 

k 31.12.2023 v jednotlivých objektoch do 31.1.2024. - schválené – splnené 

 

• Uznesenie 57/2023 

    - Dodatok č. 1/2024 k Zmluve o poskytovaní služieb v oblasti nakladania s odpadmi 

so spoločnosťou FÚRA s.r.o., Rozhanovce. - schválené – splnené 

 

• Uznesenie 58/2023 

- Návrh VZN č. 1/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na rok 2024 a na ďalšie zdaňovacie obdobia na území obce 

Stebník. 

- Zvýšenie sumy za komunálny odpad vo výške 18,00 € na osobu ročne. – neschválené, 

pozastavený výkon uznesenia 
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• Uznesenie 59/2023 

- VZN č. 2/2023 o príspevkoch v školských zariadeniach, o mieste a čase zápisu 

dieťaťa do MŠ v Stebníku. 

- Poplatok za pobyt dieťaťa v Materskej školu v Stebníku, vo výške 15,00 € mesačne, ktorý 

sa neuhrádza za predškoláka (dieťa, ktoré má 1 rok pred naplnením povinnej školskej 

dochádzky). - schválené – splnené 

 

• Uznesenie 60/2023 

-   Zmluvu o spolufinancovaní nákladov na mimoškolskú záujmovú činnosť detí na obdobie    

  09/2023 až 06/2024. - schválené – splnené - podpísané 

 

• Uznesenie 61/2023 

     - Žiadosť o dotáciu Kultminor – FPKNM na rok 2024 – Zmluva o budúcej zmluve 

 o odohraní divadelného predstavenia DAD 2024. - schválené – nesplnené, nebude sa 

podávať žiadosť 

 

• Uznesenie 62/2023 

       - Žiadosť o dotáciu Kultminor – FPKNM na rok 2024 – Predstavenie PUĽS.    

– schválené – splnené 

• Uznesenie 63/2023 

- Predĺženie platnosti Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce – PHSR do roku 

2027. - schválené – splnené 

 

• Uznesenie 64/2023 

- Rozpočtové opatrenie č. 3/2023. - schválené – splnené 

 

• Uznesenie 65/2023 

- Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1. polrok 2024. - schválené – splnené 

 

• Uznesenie 66/2023 

- Rozpočet na rok 2024. 

- Schvaľuje v zmysle § 4, ods. 5 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. zostavovanie               

a predkladanie rozpočtu obce bez programovej štruktúry počnúc rozpočtom obce             

na roky 2024, 2025, 2026 a platí pre všetky rozpočty zostavené od dátumu schválenia 

obecným zastupiteľstvom. - schválené – splnené 

 

• Uznesenie 67/2023 

-  Výmenu verejného osvetlenia v obci Stebník za LED svietidlá. – neschválené, 

pozastavený výkon uznesenia 

Poslanec Kučečka mal pripomienku k písaniu uznesení. Konkrétne, že sú v nich len vypísané 

uznesenia o ,,schválení a neschválení“, chýbajú mu tam uznesenia v tvare: Poslanci OZ berú 

na vedomie, poverujú alebo prejednali. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie správu o kontrole plnenia 

uznesení č. 55/2022– č. 67/2022 z predchádzajúceho OZ. 
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K bodu 5: 

 

VZN 01/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na rok 2024 a na ďalšie zdaňovacie obdobia na území obce Stebník 

 

Starosta obce sa po predchádzajúcom zasadnutí a neschválení tohto VZN č. 1/2023                  

a zvýšenému poplatku za komunálny odpad zo 14,00 € na 18,00 €, v zmysle § 13 ods. 6 

zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení: ,,Starosta môže pozastaviť výkon uznesenia 

obecného zastupiteľstva, ak sa domnieva, že odporuje zákonu alebo je pre obec zjavne 

nevýhodné tak, že ho nepodpíše v lehote podľa § 12 ods. 10.“, rozhodol pozastaviť výkon 

uznesenia č. 58/2023. 

 

Aktualizovaný návrh VZN č. 1/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku                       

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na rok 2024, s navrhovanou sumou 19,00 €   

za komunálny odpad na osobu ročne, bol zverejnený na úradnej tabuli obce aj na webovom 

sídle obce Stebník dňa 14.12.2023 na dobu 15 dní. 

 

Poslanci mali na svoje maily vopred zaslaný aj sumár za rok 2023. Konkrétne výpočet 

rozdielu z porovnania počtu faktúrovaných (zazmluvnených) nádob s reálne vyvezenými 

nádobami. Z toho vyplynulo, že sa zaplatilo 801,60 € za nezrealizované služby. Bola v ňom 

aj prehľadná tabuľka za obdobie rokov 2019 až 2023, v ktorej je zapísaná výška poplatku               

za každý rok, vybraný poplatok od občanov, reálne náklady za vývoz KO a samotný rozdiel. 

Ten sa z roka na rok zvyšuje a ide vlastne o ročný doplatok obce z vlastných zdrojov. 

 

Starosta obce upozornil na možnú kontrolu Generálnej prokuratúry práve ohľadom 

kontroly o dodržiavaní zákona o odpadoch čo sa týka vybranej výšky poplatku a nákladov             

za odpad. 

 

Poslanec Ing. Goč-Matis zareagoval, či teraz má starosta obce v pláne každý rok zvyšovať 

poplatok za komunálny odpad. Tiež mal pripomienku k textu v zaslanom e-maily, 

konkrétne na odsek o hmotnej zodpovednosti poslancov. Podľa neho je to napísané                        

v Zákonníku práce a týka sa to vzťahu zamestnávateľ – zamestnanec, a nevzťahuje sa to                

na poslancov OZ. 

 

Starosta obce odpovedal, že keby sa poplatok zvyšoval pravidelne o menšie sumy, nemuselo 

by to byť teraz hneď o 5,00 €, aby obec doplácala čo najmenej pri zvyšujúcich sa nákladoch. 

Tiež podotkol, že zatiaľ nemal podnet od žiadneho občana, ktorý by mu povedal, že nezvládne 

zaplatiť takú sumu za KO. 

 

Zároveň doplnil, že boli splnené lehoty vyvesenia a zverejnenia návrh VZN 1/2023, a to 15 

dní, pričom účinnosť nadobúda 15. dňom od vyvesenia. 

 

Poslanec Kučečka sa ešte opýtal, prečo sa odpady začali riešiť až na konci kalendárneho roka             

a tiež prečo sa pristavili spolu za celý rok až 4 veľkokapacitné kontajnery, keď podľa VZN 

obce stačia dva. Starosta obce odpovedal, že si to vyžiadali občania a že téma odpady sa riešila 

už na viacerých predošlých zastupiteľstvách. 

"Poslanec Kučečka sa opýtal, koľko sa počas r. 2023 vyviezlo veľkokapacitných kontajnerov          

a koľko ich malo byť vyvezených. Poznamenal, že by si všetci poslanci mali dôkladne 

preštudovať, čo sa smie a čo sa nesmie vyhadzovať do týchto kontajnerov, pričom prstom 

poukazoval predovšetkým na p. starostu a poslankyňu Sendekovú.  
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Na to zareagovala poslankyňa Sendeková s tým, aby poslanec Kučečka vysvetlil, prečo si to majú 

naštudovať práve oni dvaja. Poslanec Kučečka poukázal, že práve ona počas realizácie prerábky 

domu vyváža odpad zo stavby do týchto kontajnerov. Poukázal aj na to, že ju on osobne videl 

ísť na dodávke ku konkrétnym kontajnerom trikrát a toľkokrát aj skontroloval, čo všetko tam 

vyviezla. Poslankyňa Sendeková reagovala na dané obvinenie tým, že si vyprosí, aby ju práve 

on obviňoval z týchto klamstiev, nakoľko veľkokapacitný kontajner počas roka 2023 využila 

iba raz a je si veľmi dobre vedomá toho, čo tam vyhodila a išlo o materiál, ktorý patrí do týchto 

kontajnerov. Poznamenala, že i keď realizuje na dome rozsiahlu rekonštrukciu, má na všetko 

povolenia. Podotkla, že prerábku realizuje s platným stavebným povolením, všetok stavebný 

odpad, ktorý bol doteraz vyprodukovaný na jej stavbe, bol vyvezený na zberný dvor v Zborove    

a má všetko papierovo podložené, azbestová strecha bola zhodená špeciálnou firmou, ktorá sa 

zaoberá práve takýmto nebezpečným odpadom a rovnako touto firmou bol azbest vyvezený             

na príslušný dvor, kde sa nebezpečný odpad vyhadzuje. Upozornila ho aj na to, že dokonca aj 

všetok nábytok, ktorý v dome bol, darovala rómskym občanom z obce Zborov. Zvyšný materiál 

(kameň) má doteraz na svojom pozemku. Pozvala ho, aby si to prišiel pokojne overiť. Následne 

poslankyňa Sendeková vyzvala poslanca Kučečku, aby povedal, čo vyviezla trikrát                                 

do veľkoplošného kontajnera, keď to bol po nej trikrát skontrolovať. Poslanec Kučečka na túto 

výzvu reagoval len tým, že on veľmi dobre vie, čo tam vyviezla, avšak ani po opätovnom 

vyzvaní zo strany p. Sendekovej nereagoval a nemenoval o aký odpad išlo. Poslankyňa 

Sendeková na to reagovala, že je to jeho výmysel a klamstvo." 

 

 Hlavná kontrolórka obce, Mgr. Mária Mihalíková, tiež navrhla zvýšiť poplatok za komunálny 

odpad zo 14,00 € s tým, že o jej výške už majú rozhodnúť poslanci OZ. 

 

 Starosta obce nakoniec ešte dodal, že počet VKK v roku 2024 bude závisieť od výšky poplatku                 

 za komunálne odpady, aby to finančne vyšlo. 

 

  Napokon prečítal text návrhu uznesenia o nevyhnutnosti prijať uznesenie o naliehavom    

  verejnom záujme k skráteniu účinnosti VZN. 

 

  Hlasovanie: 
Za: 2 (Babčák, Mgr. Sendeková) 

Proti: 3 (Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka) 

Zdržal sa: 0  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva neschválili VZN 01/2023 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na rok 2024 a na ďalšie zdaňovacie 

obdobia na území obce Stebník a zvýšenie poplatku za komunálny odpad na 19,00 € na osobu 

ročne. 

 

K bodu 6: 

 

Výmena verejného osvetlenia 

 

Rovnako ako pri bode č. 5, aj v tomto prípade sa starosta obce rozhodol nepodpísať 

uznesenie č. 67/2023 z predchádzajúceho obecného zastupiteľstva a pozastaviť jeho výkon. 

Dôvodom bolo neschválenie plánovanej výmeny verejného osvetlenia v celej obci za nové                 

a úspornejšie LED svietidlá. Preto sa o tomto bode znova rokovalo. 

 

Modernizácia verejného osvetlenia by bola financovaná z vlastných zdrojov obce, 

municipálneho účtu alebo úveru z Environmentálneho fondu. 
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Starosta obce len spomenul, že sa v obci nachádzajú aj tmavé miesta a že sa ešte dávnejšie dodali  

na písomné požiadanie svietidlá pred pozemky rodín Dzubáková a Goč-Matisová. 

 

Poslancom boli vopred poslaná prehľadná tabuľka – Výpočet návratnosti investície do LED 

svietidiel, popis ich výhod a grafické porovnanie spotreby elektrickej energie za rok. Podľa neho 

by vyšla úspora na 62 %. 

Poslanci nemali k tomuto bodu žiadne otázky, skôr len dotaz či je to teraz pre obec prioritou. 

 
Hlasovanie:  

Za: 2 (Babčák, Mgr. Sendeková) 

Proti: 2 (Hrubiznová, Kučečka) 

Zdržal sa: 1 (Ing. Goč-Matis) 

 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva neschválili výmenu verejného osvetlenia v obci Stebník             

za LED svietidlá. 

 

K bodu 7: 

 

Informácia starostu obce 

 

• Výzva poslancov PSK na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie na financovanie 

projektov realizovaných na podporu verejného života v regióne. Termín podávania žiadosti 

je stanovený od 2.1. do 19.2.2024 s spolufinancovaním 20 % zo schválenej dotácie. Je 

potrebné dať návrhy na nejaký konkrétny projekt v súlade s určenými programami. 

 

• Výzva na protipovodňové aktivity – Vodozádržné opatrenia na adaptáciu na zmenu 

klímy v sídlach a krajine a/alebo ochranu pred povodňami. Termín podanie žiadosti je   

do 30.4.2024 s 0% mierou financovania. Starosta obce navrhol napríklad úpravu rigola         

na uličke Močermany alebo na ,,novej ulici“ zrealizovať protipovodňové opatrenie. 

 

• Východiskové štatistické údaje a podiel obcí na výnose DPFO pre rok 2024 – už sú 

zverejnené na MF SR. Na základe už známej sumy pre obec Stebník bude potrebné spraviť 

zmenu rozpočtu na rok 2024. 

 

• ZMOS – stále rokuje s Vládou SR o dofinancovaní samospráv. 

 

• Nakoniec starosta obce prečítal aktuálny stav financií na jednotlivých účtoch                     

a v pokladni a dodal, že k dnešnému dňu sú neuhradené faktúry spolu vo výške 4 000,- €            

- za projektovú dokumentáciu k projektu: Zvyšovanie energetickej účinnosti budovy 

Obecného úradu Stebník. 

 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie starostu obce a stav financií na jednotlivých účtoch                 

a v pokladni. 

 

 

 

 

 



7  

 

K bodu 8: 

 

Rôzne 

 

• Určenie hodnoty protipovodňového vozíka – potrebné určiť, aby sa vedelo v akej hodnote 

ho zaradiť do majetku obce. Bude sa odpisovať 4 roky. Aktuálne má na základe darovacej 

zmluvy hodnotu 0,00 €, ale poslanci OZ môžu určiť aj nižšiu sumu, nakoľko už má 5 rokov 

a bol používaný. Poslanec Ing. Goč-Matis sa opýtal či už bolo niečo z jeho výbavy využitý        

a teda či je výbava kompletná. Zároveň sa diskutovalo, či sa dá stanoviť a na základe čoho 

hodnota každého materiálu v ňom. 
Napokon sa zhodli zaradiť ho do majetku obce v plnej sume. 
 

Hlasovanie: 

Za: 5 (Babčák, Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili hodnotu protipovodňového vozíka na 14 320,94 €. 

 

Starosta obce dal priestor na otázky alebo nejaké podnety poslancom aj prítomným hosťom. 

 

Pán Michalčin iba vyjadril nesúhlas s neschválením zvýšenia sumy za komunálny odpad 

aj so nerealizovaním projektu ,,Výmena verejného osvetlenia v obci“. Tiež vyslovil názor, že 

toto rozhodnutie väčšiny poslancov nenapomôže k ušetreniu obecného rozpočtu a že odpady si 

občania tvoria sami a je potrebné si za vývoz aj zaplatiť. 

 

K bodu 9: 

 

Návrh na uznesenie 

 

Návrhová komisia vypracovala návrhy na uznesenia v nasledujúcom znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

URČUJE: 

 

1) Zapisovateľku, overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu. 

 

SCHVAĽUJE: 

 

1) Program 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

2) Hodnotu protipovodňového vozíka na 14 320,94 €. 

 

NESCHVAĽUJE: 

 

1) VZN 01/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na rok 2024 a na ďalšie zdaňovacie obdobia na území obce Stebník                   

a zvýšenie poplatku za komunálny odpad na 19,00 € na osobu ročne. 

 

2) Výmenu verejného osvetlenia v obci Stebník za LED svietidlá. 
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BERIE NA VEDOMIE: 

1) Správu o kontrole plnenia uznesení č. 55/2023 – č. 67/2023 z predchádzajúceho obecného 

zastupiteľstva konaného dňa 13.12.2023. 

2) Informácie starostu obce, stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni. 

 

K bodu 10: 

 

Záver 

 

Starosta poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť na 9. riadnom zasadnutí 

obecného zastupiteľstva, zaželal príjemné oslavy Silvestra, všetko dobré do nového roka 2024               

a pekný zvyšok dňa. Týmto ukončil posledné zasadnutie obecného zastupiteľstva v tomto 

roku. 

 

 

 

V Stebníku, 30.12.2023 

 

 

Zapísala: 

 

- Mgr. Martina Bukovská 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

- Michal Babčák 

 

- Mgr. Kristína Sendeková 

 

 

...................................................... 

Slavomír Mlynár 

starosta obce Stebník 


